
UDRUGA UPRAVNIH  I BIROTEHNIČKIH ŠKOLA  

                        REPUBLIKE  HRVATSKE 

 Zagreb, 09. srpnja 2010. 

                                   ZAPISNIK SASTANKA PREDSJEDNIŠTVA  UDRUGE 

                                 UPRAVNIH I BIROTEHNIČKIH ŠKOLA RH ODRŽANOG 

                                  09. SRPNJA 2010. S POČETKOM U 11,00 SATI 

Nazočni: Ondina Mesar, dipl. iur., Radoslava Gregov, dipl. iur., Mirjana Pavid, 

dipl. iur., Vesna Ramljak, dipl. iur.,  Mirjana Gojanovid, dipl., iur., Vesna  Gržan, 

dipl. iur., Ljerka Zlatid, dipl. iur.- članovi predsjedništva, Suzana Hitrec, prof.- 

ravnateljica Upravne i birotehničke škole Zagreb i Jozo Dragid, prof.- ravnatelj 

Ekonomsko-birotehničke i trgovačke škole Zadar.  

Izočni: Ljerka Bogdan, Lidija Pačid, Božana Lukid  i tajnica Udruge  Marica Piršlin- 

izostanak opravdali 

Predsjednica Udruge Ondina Mesar i predsjednica predsjedništva Udruge 

Mirjana Gojanovid pozdravljaju nazočne  i utvrđuju da postoji kvorum za 

donošenje pravovaljanih odluka i zaključaka predsjedništva.  Potom se čita 

prijedlog dnevnog reda koji je jednoglasno usvojen: 

DNEVNI RED: 1. Provođenje zaključaka sa Skupštine Udruge održane 30.3. 

2010. God. 

                          2. Radne skupine za Upravni postupak III. I IV. raz. 

                           3. Aktualna problematika 

Predsjednica Udruge predlaže da  sastanak predsjedništva započne sa tredom 

točkom dnevnog reda zbog značajnih informacija koje za članove 

predsjedništva ima ravnateljica gđa Suzana Hitrec, a koja zbog obveza ne može 

ostati na predsjedništvu  do posljednje točke dnevnog reda. Prijedlog je 

jednoglasno prihvaden. 

Gđa Hitrec upoznaje prisutne s aktualnim promjenama Zakona o odgoju i 

obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi te pripremama promjena Pravilnika o 

normi rada nastavnika i Pravilnika o ocjenjivanju učenika. U svezi promjena 



zakona gđa Hitrec ističe da predložene promjene nisu velike, a uglavnom se 

odnose na pedagošku mjeru produženog tretmana koja se stavlja iza pedagoške 

mjere  opomena pred isključenje, promjene u pogledu stručne spreme 

nastavnika u strukovnim školama tako da mogu strukovne predmete predavati i 

nastavnici VSS koji su završili odgovarajudi stručni studij, promjene u pogledu 

starosne mirovine i  dr. Također je istaknula da je dosadašnji rad Udruge 

aktivan u odnosu na druge struke i da tako treba i nastaviti s obzirom na 

potrebu promjene operativnih programa zbog zakonskih izmjena. Stoga apelira 

da se sastanci radnih skupina i predsjedništva češde održavaju, kako bi se 

aktivnost nastavila.  

Nadalje, gđa Hitrec, kao i gđa Mesar naglasile su da je dosadašnji rad u Udruzi 

ukazao na potrebu izmjena Statuta Udruge u smislu članstva u Skupštini Udruge 

prema broju razrednih  odjeljenja.  Isto tako, ukazale su na zaključak sa 

Skupštine održane 30. ožujka 2010. god. Upuden MZOS, ASO i Upravi za srednje 

obrazovanje da se u Sektorsko vijede uključe i predstavnici Udruge kao struke, 

prijedlog da se nakon donošenja kurikuluma krene s pilot projektom i da se 

jasno istaknu kriteriji po kojima su imenovani dosadašnji članovi Sektorskog 

vijeda.   

Nakon krade rasprave jednoglasno je donesen zaključak da se početkom 

sljedede šk. godine pristupi izmjeni Statuta Udruge . Predsjednica Udruge 

zahvalila je ravnateljici gđi Hitrec na bitnim informacijama i poticajima u radu te 

se prešlo na prvu točku dnevnog reda. 

Ad 1) Gđa Mesar informirala je članove predsjedništva o tome kako je  

12. travnja 2010. god. Uputila sve zaključke sa održane Skupštine MZOS, ASO i 

gđi Hrvoj-Šic u  Upravi za srednje obrazovanje u svezi s navedenim u 

prethodnoj točki dnevnog reda, ali da odgovora nije bilo. 

Mirjana Pavid, kao član Sektorskog vijeda ističe da je gdin. Darko Belovid član 4 

različita vijeda i da je na sastanku vijeda poslovne administracije izjavio kako je 

to vijede koje je u proteklom razdoblju najviše napredovalo. Također ističe  

kako su na njihovom sektorskom vijedu bili prisutni predstavnici iz Engleske i 

Francuske i da im je dano u zadatak da od mnoštva različitih zanimanja označe 

sva ona koja bi spadala u poslovnu administraciju. Nakon što su obavili posao, 

rečeno im je da ono što je bilo do sada zanemare i da de krenuti organizacija i 



grupacija zanimanja po novome. Uopde nisu imali sluha, niti razumijevanja za 

realne uvijete i situaciju u hrvatskom školstvu, ved smatraju da poslovna 

admnistracija ne bi trebala biti poseban  podsektor. 

Naime, to vodi ka tragu o kojem se ved govorilo u ASO da bi se zanimanje 

upravni referent i poslovni tajnik trebala uklopiti u „OBITELJ ZANIMANJA“  

ekonomist. To je nerealno, jer predmetna  zanimanja nemaju za osnovu 

ekonomsku grupu predmeta, niti su bitno vezani za njih. 

Vesna Ramljak ističe da je viša savjetnica za poslovnu administraciju gđa 

Fortunato obavijestila ravnatelja škole u Zadru da je uspjela u katalogu stručnih 

skupova dobiti termin za seminar iz Uredskog poslovanja koji bi bio u Zadru, te 

za još jedan seminar iz područja upravnog postupka i radnog prava . 

Mirjana Pavid ističe kako de nastojati angažirati predavača iz Splita za 

međužupanijsko stručno vijede. 

Nakon krade rasprave jednoglasno je donesen zaključak da članovi 

predsjedništva nastoje dati prijedloge za stručne predavače za Skupštinu 

udruge iz tematike koja je interesantna nastavnicima, kako iz pravne skupine 

predmeta, tako i iz kompjuterske daktilografije i da bi na tom području trebalo 

razmisliti o novinama, jer je radionice do sada uvijek vodila gđa Piršlin. 

Ad 2) U svezi s radnim skupinama i sljededim sastankom Predsjedništva 

utvrđeno je da se sljedede predsjedništvo i radne skupine  moraju sazvati 

izmeđi 1. i 6. rujna 2010. god., kao i radne skupine za Uvod u državu i pravo i 

Ustavni ustroj RH. 

U radnu skupinu za Ustavni ustroj RH predloženi su: Duška Šišul-Crnčevid 

/Rijeka/, Vesna Ramljak /Zadar/, Lovrenka Franceschi /Split/. 

U radnu skupinu za Uvod u državu i pravo predloženi su: Marina Miličid /Split/, 

Radoslava Gregov /Zadar/. 

U svezi s radnom skupinom za Upravni postupak zaključeno je da de svaki član 

skupine izmijeniti svoj dio skripte i donijeti na sljededi sastanak u elektronskom 

obliku svoje materijale, a dio skripte za III. Raz. Kojeg je radila Ljerka Bogdan 

/načela i pojam uprave/ preuzet de Mirjana Gojanovid, jer gđa Bogdan zbog 

obiteljskih obveza to trenutno ne može.  



Gđa Mesar i gđa Gojanovid zahvalile su prisutnima na konstruktivnom radu. 

 

Dovršeno je 13 sati i 20 min. 

                                                                            Zapisničar: 

                                                                Mirjana Gojanovid, dipl. iur. 

 


